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Van de redactie 

 
Beste lezers, 
 
Het groeiseizoen loopt bijna ten einde. We 
kunnen terug kijken op een seizoen met een 
koude start en een groeizame zomer. De 
droogte is ons dit jaar bespaard gebleven en 
er is voldoende water gevallen. Echter hebben 
we in ander delen van ons land ook beelden 
gezien waar veel wateroverlast is geweest.  
 
Na bijna anderhalf jaar coronacrisis wordt het licht aan het eind van de tunnel 
langzaam zichtbaar. De maatregelen worden afgebouwd en de mensen krijgen 
steeds meer bewegingsvrijheid. Hopelijk blijft deze positieve trend de komende 
periode doorzetten. 
 
Zo konden wij als redactie ook weer voor het eerst in lange tijd aan de keukentafel 
brainstormen voor het samenstellen van een nieuwe Ploeg. Naast de informatie 
vanuit het bestuur, hebben we ook diverse andere leuke artikelen.  Zo vertelt Hans 
Keijzers over zijn hobby als molenaar, stelt Elly van Vlerken- van Osch zich voor en 
vertelt over haar winkel The Phonehouse Deurne. Hebben we bijdragen vanuit 
Voergroep Zuid en de Gemeente Deurne, en wordt het project Global Goals 
Deurne toegelicht door Maartje Aarts. Voor het interview van deze editie heeft 
Caroline van der Plas van de Boer Burger Beweging een mooie bijdrage geleverd.  
 
Namens de redactie veel leesplezier! 
 

Groeten, Lins Keijzers 
 

  Redactie 

   Carola van de Beek 

   Dirk Hoogendoorn 

   Karin Nelissen 

   Lins Keijzers 

   Marielle Zwakhoven 

  Advertenties en teksten 

  redactiedeploeg@gmail.com 
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Van de voorzitter 
 
Beste Leden, 
 
De zomer is weer voor een groot gedeelte voorbij en daarmee de vakanties ook. 
Dat betekent ook weer een nieuwe uitgave van ons ledenblad de Ploeg. Ook nu 
een vol blad met allerlei verschillende artikelen en interviews. Heel veel 
leesplezier! 
 
Het vergadercircus begint weer langzaam op te starten met voor ons op de korte 
termijn twee belangrijke bijeenkomsten die door de gemeente worden 
georganiseerd: de GebiedsGerichte aanpak Peelvenen (GGa)en de Regionale 
Energie Strategie (RES). Onderwerpen die een grote impact kunnen hebben op 
ons buitengebied en daarbij op de bestaanszekerheid van onze bedrijven. De 
uitnodiging voor de GGa is al bij jullie binnen. Als ik dit schrijf is het nog niet precies 
duidelijk wanneer de bijeenkomst voor de RES gehouden zal worden. Ons advies 
is om je aan te melden voor deze bijeenkomsten. 
 
Ook wil ik twee bijeenkomsten van ons bestuur graag apart benoemen. Ten eerste 
de ontmoeting die Yvon Manders en ikzelf hebben gehad met onze nieuwe 
burgermeester Greet Buter, waarbij wij kennis hebben gemaakt met haar en zij 
kennis heeft kunnen maken met ZLTO Deurne en al het lekkers wat agrarisch 
Deurne te bieden heeft via Vers van Hier. Ten tweede de bijeenkomst bij de familie 
van Leeuwen op het Leegveld. Bedoeld om de klok als bestuur van de ZLTO Deurne 
en het college B&W van Deurne gelijk te zetten, en naar elkaar uit te spreken wat 
we van elkaar kunnen verwachten. Deze middag werd bijgewoond door Janus 
Scheepers en Hendrik Hoeksema vanuit het hoofdbestuur en Anke de Brouwer 
vanuit de werkorganisatie van de ZLTO. We hebben als ZLTO Deurne nogmaals 
onder de aandacht gebracht waar we overal mee bezig zijn, zowel provinciaal als 
plaatselijk, en hierna heeft Wethouder Biemans verteld hoe de gemeente in de 
verschillende processen zit. Het was een vruchtbare bijeenkomst waarbij zeker 
duidelijk werd wat we van elkaar kunnen verwachten. Hierna volgde nog een 
toelichting van de familie Van Leeuwen waar zij op deze mooie locatie  kansen 
zien om hun bedrijf  verder te kunnen ontwikkelen. Waarna een rondleiding 
natuurlijk niet mocht ontbreken, met als toetje nog een lekker ijsje van hun 
melktap. 
 
Ik denk dat ik een open deur intrap als ik schrijf dat twee items ons leven als 
inwoner en agrariër van Nederland afgelopen jaar weer het meeste heeft bezig 
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gehouden met alle nadelen en voordelen. Dit zijn denk ik met stip het stikstof 
dossier en uiteraard nog steeds de coronaperikelen. 
We zien in Deurne heel duidelijk de gevolgen van het stikstofbeleid door de 
sanering van verschillende varkensbedrijven die meedoen met de 
saneringsregeling voor de varkenshouderij, en door het weer opstarten van de 
werkzaamheden rondom de Peel en dan met name op de Snoertsebaan. 
Daarnaast zoals eerder genoemd de startbijeenkomst voor de GGA. 
Ook de coronaperikelen zijn er nog steeds. Wat bij de ene sector steeds meer of 
nog steeds knelt en wat bij andere sectoren een opleving in hun omzet betekent. 
Het is jammer om te moeten constateren, maar ik denk dat we hier voorlopig nog 
niet vanaf zijn. 
 

Tot ziens, Mario Berkers,  
Voorzitter ZLTO - Afdeling Deurne 
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Van de bestuurstafel  

 

125 jaar ZLTO 
Het zal u vast niet ontgaan zijn dat ZLTO dit jaar 125 jaar 
bestaat. Een aantal afdelingen heeft deze mijlpaal al gevierd. Ook wij willen dit 
graag met u vieren. Dit gaan we doen op zaterdag 30 oktober. Omdat we rekening 
moeten houden met de op dat moment geldende coronaregels weten we op dit 
moment nog niet waar we het feest gaan houden. We willen wel alvast vragen om 
30 oktober vrij te houden in uw agenda. U ontvangt een persoonlijke uitnodiging.  
 
Gebiedsgericht aanpak 
Op 27 september wordt er door de gemeente een informatieavond gehouden 
over de gebiedsgerichte aanpak. Hiervoor heeft u een uitnodiging ontvangen. Als 
ZLTO houden we ook een bijeenkomst over dit onderwerp voor ondernemers die 
binnen de grens vallen. Dit doen we op donderdag 14 oktober om 20.15 uur in de 
Reizende man. Betrokkenen ontvangen hiervoor een aparte uitnodiging. Verder 
zullen een aantal van u worden uitgenodigd voor een keukentafelgesprek. Ook 
kunnen we mededelen dat Henk Raaijmakers onafhankelijk voorzitter wordt van 
de gebiedsgerichte aanpak. Niels Aten van de provincie Noord-Brabant is de 
kwartiermaker.  
 
Ondernemerscafé Deurne 
Op dinsdag 19 oktober om 21.00 uur vindt in Deurne het Ondernemerscafé plaats 
in café De Brouwer. Tijdens deze editie zal onze voorzitter Mario Berkers aan tafel 
zitten samen met de voorzitters van Ondernemend Deurne, Parkmanagement 
Peelland en Centrum Management Deurne. Deze besturen gaan meer 
samenwerken en elkaar waar mogelijk versterken. Tijdens deze avond zullen zij u 
hierover verder informeren. We hopen op uw aanwezigheid. 
 
 
 
 
 
 
Ziet u graag een onderwerp op de agenda van onze maandelijkse bestuursvergadering, 
meld dit dan via de mail zltodeurne@zlto.nl  of bel met één van onze bestuursleden.  
 
Is uw mailadres nog niet bekend bij ons of is dit onlangs gewijzigd, geeft dit dan aan ons 
door via zltodeurne@zlto.nl  

about:blank
about:blank
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Vakgroep Rundveehouderij  
 
Al maanden stijgen de prijzen van zuivelgrondstoffen gestaag door. Sinds maart 
van dit jaar schommelt de boterprijs steeds rond de €400 per 100 kilogram. Ook 
de prijzen van andere grondstoffen zoals magere melkpoeder en weipoeder laten 
al het hele jaar een stijgende lijn zien.   
Toch zien we als melkveehouders daar nog maar weinig van terug in de melkprijs. 
In de eerste maanden van het jaar liep de melkprijs gestaag op. Vanaf mei tot op 
heden blijft de garantieprijs van Friesland Campina op een stabiele garantieprijs 
hangen van rond €38 per 100 kilogram melk. Andere melkfabrieken betalen hun 
melkveehouders uit op ongeveer ditzelfde prijsniveau of wat lager.   
De verwachting is dat de melkprijzen richting het einde van het jaar rond het 
huidige niveau zullen blijven bewegen.  
Op de hoogte van de melkprijs hebben de meeste melkveehouders nog niet zoveel 
aan te merken maar door enorm gestegen prijzen van granen, krachtvoerders, 
meststoffen en andere toegeleverde producten blijven de marges bij veel 
bedrijven op scherp staan.  
 
Om het dan nog maar niet te hebben over de reserves die we eigenlijk op moeten 
bouwen om de vanaf 2024 aan de nieuwste stikstofeisen te voldoen.  
Het is op dit moment redelijk stil rondom het Brabantse veehouderijbeleid maar 
de deadline van 1 januari 2024 staat. 2022 zal een cruciaal en bepalend jaar 
worden voor bedrijven om enerzijds het vergunningentraject te starten om aan 
het nieuwe veehouderijbeleid te voldoen en anderzijds eventueel een andere 
keuze te maken voor de toekomst. De nieuwste ‘vrijwillige’ opkoopregeling die in 
het voorjaar van 2022 opengaat, maakt hiermee wel erg handig gebruik van de 
omstandigheden, investeringsdruk en financiële haalbaarheid van bedrijven.  
 
Minister Schouten heeft begin september de Tweede Kamer geïnformeerd over 
de voorbereidingen van de verdere stikstofaanpak. Naast enkele andere 
maatregelen is de Landelijke beëindigingsregeling veehouderij (Lbv) één van de 
belangrijkste maatregelen om stikstof te reduceren. Hiervoor is bijna 1 miljard 
euro beschikbaar. Als het volledige subsidiebedrag wordt benut, levert de Lbv-
regeling een geschatte stikstofreductie op van 16 tot 35 mol per hectare per jaar. 
In aanmerking komen melkveehouders, varkenshouders en pluimveehouders. 
Door deze maatregel moet stikstofreductie geboekt worden die ten gunste komt 
van natuurherstel, voor het verstrekken van natuurvergunningen aan PAS-
melders en om ruimte te creëren voor nieuwe activiteiten, aldus de brief van 
minister Schouten.  
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De minister kondigt ook de Maatregel Gerichte Opkoop (MGO) aan. De gerichte 
opkoopregeling van piekbelasters door provincies, de zogenoemde 
stoppersverklaring, komt te vervallen. Deelnemers aan de MGO kunnen onder 
voorwaarden een bedrijf elders overnemen, mits ook daar een emissiereductie 
wordt gerealiseerd. 
 
En ja hoor, daar gaan we weer. Naast de hetze over het consumeren van vlees en 
het houden van dieren op een intensieve manier, hebben de 
dierenrechtenorganisaties nu de weg naar onze zuivel gevonden. Met een 
postercampagne in onder andere bushokjes vragen ze aandacht voor het 
dierenleed achter zuivel.  
Ik vind het altijd zo makkelijk praten van achter een pc. Even een zielig plaatje 
schieten, goede tekst erbij en onwetende mensen geloven dat dat de waarheid is. 
Erg frustrerend al zeg ik het zelf. Wij zijn dag in dag uit bezig met de verzorging 
van onze dieren en produceren op een verantwoorde manier een prachtig 
product, genaamd zuivel. Helaas is framing van beeldmateriaal uit onze sector zo 
gemakkelijk: kalfje achter een hekje, koe met een traanoog, dieren in een donkere 
stal, even een grijze filter eroverheen en je hebt zo een zielige afbeelding die prima 
past in de campagne van Dier en Recht.  
Helaas is het wel de realiteit dat een kleine groep tegenstanders van onze sector 
er toch in slaagt een grote groep mensen te bereiken met hun campagne. Ze 
kiezen weliswaar gerichte plaatsen en steden om campagne te voeren, maar net 
als de trend naar minder vlees tekent dit misschien ook wel een begin naar minder 
zuivelconsumptie. Nou ja, denken ze dan. Persoonlijk ben ik niet zo bang dat de 
consumptie verlaagd wordt. Kijk naar de vleesconsumptie. Naast een groeiende 
afzet in vleesvervangers stijgt ook de consumptie van echt vlees per persoon al 
jaren, ondanks alle protesten van dierenrechtenorganisaties.  
Niet dat ik blij ben met de campagne, maar hopelijk kunnen we hier ook een wijze 
les uit halen en er toch wat puntjes van leren om het beter te blijven doen. Al doen 
we het voor dergelijke organisaties natuurlijk nooit goed genoeg, totdat het 
laatste dier in de veesector verdwenen is.  
Het is goed dat een aantal belanghebbende organisaties in beroep ging tegen de 
campagne van Dier en Recht. We hoeven natuurlijk niet alles te pikken wat zomaar 
geroepen wordt. 
 
Onze sector kent vele uitdagingen die we vanuit Nederland opgelegd krijgen, maar 
de laatste motie van het Europees Parlement om antibiotica uit te sluiten voor het 
gebruik bij dieren, is er toch wel een die we ook zeker serieus moeten nemen.  



9 

 

Al jaren werkt de melkveesector hard om het gebruik van antibiotica terug te 
dringen en dan met name het gebruik van antibiotica die het meest kritisch zijn 
voor de humane sector. Het gebruik van de meest kritische antibiotica is in de 
melkveehouderij vanaf 2019 al gereduceerd tot nul.  
Het preventief inzetten van antibiotica in veehoudersectoren is in Nederland, én 
de rest van de Europese Unie, de laatste jaren flink teruggedrongen. Het 
antibioticagebruik in de Europese veehouderij is zodanig afgenomen, dat dieren 
nu minder antibiotica gebruiken dan mensen. 
Hopelijk weet de open brief van de belangenvereniging van dierenartsen aan het 
Europees Parlement, ondersteund door veehouders en periferiebedrijven, de 
weerstand op de motie te vergroten.  
 
En zoals altijd in onze sector bepalen allerlei perikelen, aankomende regeltjes en 
prijzen onze stemming. Maar laten we wel zeggen dat dit toch een heerlijke zomer 
was! Een bijzonder groeizame zomer, op tijd een bui regen, niet te warm en zoals 
het er nu naar uitziet ook een mooie nazomer waarin de mais optimaal kan 
afrijpen. 

Groeten, Yvon Manders 
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Vakgroep Varkens  

 

Dagelijks kijken we naar de tv waar we te horen krijgen wat 
wel en niet mag met corona. De horeca moet dicht en mag 
weer even open en festivals mogen niet gehouden 
worden.  Vervolgens mogen er wel 70.000 mensen op een hoop bij elkaar komen 
op circuit Zandvoort, waardoor veel ondernemers boos worden en denken ‘wij 
gaan failliet want wij mogen niets organiseren en zoiets mag dan weer wel’.  Als 
het gaat over stikstofuitstoot lijkt het dan dat alles mag en ook uitgebreid mag 
worden voor het plezier, en dan praten we nog niet over de uitstoot ervan. 
Varkenshouders hebben het gevoel dat ze niet meer welkom zijn en moeten 
wijken voor huizenbouw, industrie, vliegverkeer, autowegen etc.  
 
Er komt volgend jaar weer een opkoopregeling aan van ongeveer 1 miljard, 
waardoor boeren dus ruimte moeten maken voor andere zaken. Het feit is dat 
voor het klimaat het opkopen of onteigenen van boeren geen zin heeft, want in 
het buitenland worden deze dieren elders gehouden of verplaatst en dat onder 
slechtere omstandigheden. Kijkt de overheid dan alleen maar tot de grens? Is het 
een oplossing om alle boeren weg te jagen en alles te laten produceren door het 
buitenland? U heeft vast wel eens  iets gehoord van de handelsoorlog tussen 
China en Amerika. Dit gebeurd er dus als je alles goedkoop door het buitenland 
wilt laten produceren. Je krijgt het gevoel dat de overheid niet eerlijk handelt en 
een niet op feiten gebaseerd beleid voert, maar op basis van emotie en 
impulsiviteit en de korte termijn, en daarbij luistert naar een hele kleine groep 
burgers wat niet representatief is voor de maatschappij. En als een politieke partij, 
op basis van een in hun ogen op feiten gebaseerd rapport, iets beslist kunt u de 
vraag stellen waar deze rapporten vandaan komen en wie er baat heeft bij de 
uitkomst?  
 
We kunnen het er allemaal niet mee eens zijn wat er gebeurd in de politiek, maar 
we zullen het er toch mee moeten doen. Zorgen dat er op basis van eerlijke feiten 
keuzes gemaakt worden en een goed overwogen beleid wordt gevoerd. Want als 
je het ene doet, dan kan dat weer andere neveneffecten met zich meebrengen. 
Bij een vrijwillige opkoopregeling heeft de boer de keuze of hij dit wil of niet. Het 
onteigenen wat de laatste tijd in de kranten verschijnt, gaat natuurlijk echt te ver 
en hier zal de POV zich ook hard voor maken dat dit echt niet kan. 
 



11 

 

We hebben na 170 dagen nog steeds een demissionair kabinet waardoor we 
ervoor moeten waken dat er geen onwenselijke plannen, zoals het onteigenen van 
boeren, klaargestoomd worden die achter onze rug om straks erdoor gedrukt 
worden. 
 
Andere ontwikkelingen waar de POV bij betrokken is: met betrekking tot de 
varkenspest wordt door de POV de samenwerking gezocht bij onder meer 
jachtmethodes, het afrasteren van leefgebieden en een regionale aanpak. Ook is 
de POV bezig met marktclusters voor een eerlijke positie in de keten. Twee 
clusters zijn inmiddels aan de slag. Het wordt daarnaast steeds lastiger om 
varkensbedrijven goed te verzekeren tegen een normale premie. De POV werkt 
hard aan een extra speler op deze markt, waardoor er meer concurrentie plaats 
vindt en varkensbedrijven goed verzekerd kunnen blijven. De POV is ook 
betrokken bij het project Joindata, wat ervoor zorgt dat je de baas blijft over je 
eigen data zodat anderen er niet mee aan de slag gaan of deze doorverkopen.  
Blijf de website en het ledenmagazine van de POV goed volgen om goed op de 
hoogte te blijven van de laatste ontwikkelingen. Ga ook naar de werkgroep 
bijeenkomsten om jouw input te kunnen leveren, want zonder onze leden zijn we 
nergens! 
 
Het is de kunst om positief te blijven denken ondanks wat er allemaal speelt en je 
soms het gevoel hebt dat je niet meer welkom bent. Toch weten we dat er maar 
een kleine groep is van 1 tot 5% van de bevolking die negatief staat ten opzichte 
van de varkenshouderij. Ons imago is dus niet zo negatief als we denken en deze 
kleine groep is zeker geen goede afspiegeling van de maatschappij.  We zullen hier 
dus boven moeten staan en ons niet gek laten maken door deze kleine groep 
negatieve mensen.  

Breng zelf ook vooral het positieve 
geluid over de varkenshouderij 
naar buiten, via social media maar 
ook in gesprek met mensen in je 
eigen omgeving etc. Je bent 
immers zelf je eigen visitekaartje! 
 

Met vriendelijk groet, 
Ronald van Leeuwen,  

Secretaris POV regio Zuid-Oost 
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Even bijpraten: Fusie ontwikkelingen 

 

Beste leden, 
 
Op 17 juni 2021 heeft ZLTO Deurne een Algemene Leden Vergadering gehouden 
waarin we de fusieplannen hebben toegelicht. We zijn als bestuur blij dat we voor 
deze toch aanzienlijke stap, draagvlak mogen ondervinden van de daar aanwezige 
leden. Maar het is nog geen gelopen race en het moeilijkste traject ligt nu bij de 
vertrouwenscommissie om de juiste kandidaten voor het nieuwe bestuur te 
selecteren. Om jullie geheugen even op te frissen hierbij nogmaals de opzet van 
de nieuwe afdeling: 
 
 

 
 
Tijdens de ALV is het fusietraject tussen de ZLTO afdelingen van Deurne, Asten, 
Someren en Helmond-Mierlo met jullie doorgenomen. Met vragen als: wat is het 
doel van de fusie? Waar staan we nu? En waar willen we heen? 
De structuur van de nieuwe afdeling zoals hierboven weergegeven is het 
belangrijkste fundament voor de nieuwe afdeling. Met een duidelijk hoofdbestuur 
en daaronder diverse werkgroepen, hopen we de grote afdeling straks 
bestuurbaar en toegankelijk te maken.  
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Tijdens de fusiepresentatie hadden de aanwezige leden de mogelijkheid om 
vragen te stellen. Leden hebben een positief beeld over de voorgenomen fusie. 
Belangrijke onderwerpen die leden specifiek belangrijk vinden voor Deurne zijn 
onder andere nevenactiviteiten zoals de dorpscommissies, en een goede 
bemensing van de portefeuille Ruimtelijke Ordening.  
 
Maar denk ook aan de ledenbetrokkenheid. Bijeenkomsten en vergaderingen 
zullen niet persé in de gemeente plaatsvinden maar ook verder weg in de regio. 
Hopelijk belemmerd dit het merendeel van de leden niet om bijeenkomsten bij te 
(blijven) wonen. Erg positief was de opmerking over het onderling versterken van 
de afdelingen. Dit moeten we goed benutten en er als een grote sterke afdeling 
uitkomen.  
 
We zitten nu midden in het fusietraject en de afdelingen moeten op sommige 
punten zoals financiën, contributie en activiteiten, nog nader tot elkaar komen. 
Voor nu zijn we al een heel eind op weg. Zoals gezegd het is nu aan de 
vertrouwenscommissie om de juiste kandidaten te zoeken voor de openstaande 
functies.  
 
Helaas is er vanuit de afdeling Deurne tot nu toe geen overweldigende 
belangstelling voor dit nieuwe bestuur. Ook de invulling van de werkgroepen is 
voor nu nog duidelijk een punt van aandacht. Het goed functioneren van de 
nieuwe afdeling zal dadelijk voor een groot gedeelte afhangen van een goede 
bezetting en het functioneren van de werkgroepen. Ook de financiën zullen in 
overeenstemming moeten zijn met de ambitie die de nieuwe afdeling heeft, ook 
dit is nog een zorgenkindje.  
 
Hiermee willen we dan ook graag vragen of u interesse heeft in een rol als 
bestuurslid of lid van een werkgroep (WG). Ook als u denkt ‘ik weet iemand die 
hier geschikt voor is’ dan zouden we het fijn vinden om deze naam van u te 
ontvangen. Hartelijk dank voor uw bijdrage! 
 

Met vriendelijke groeten, Mario Berkers,  
Voorzitter ZLTO - Afdeling Deurne 
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Damesstudieclub 

 
Hallo lezeressen van de Ploeg, 
 
Ongeveer een maand geleden hebben we de stoute schoenen aangetrokken en 
hebben we een kleine meeting gehad over ‘hoe nu verder met de 
damesstudieclub’? We kwamen tot de conclusie dat het allemaal nog niet zo 
eenvoudig is. Verschillende vrouwen willen weer bij elkaar komen, anderen 
durven het nog niet aan, wat gaan we dan organiseren? En als we iets organiseren 
kan het dan wel doorgaan, want voor hetzelfde geld zitten we tegen die tijd weer 
op slot… allemaal vragen waar nog te veel onzekerheden over waren. 
 
Ondertussen gaat het toch allemaal wat de ‘stabielere kant’ op. Verschillende 
organisaties en bedrijven pakken weer dingen op, er worden weer plekken gevuld 
in de agenda’s met vergaderingen, feesten en bbq’s en wij hebben besloten om 
ook weer eens een bijeenkomst te plannen. Met dit laatste zijn we druk bezig, 
maar we kunnen jullie op dit moment nog geen definitieve datum, plaats, tijdstip 
en onderwerp geven. Wel weten we dat we de eerste bijeenkomst dicht bij huis 
willen houden en aandacht willen schenken aan alle verhalen en bezigheden uit 
de afgelopen anderhalf jaar. Verder willen we dan ook peilen wat de behoeftes 
van onze studieclubvrouwen zijn voor de toekomst. 
 
Dus, agrarische vrouwen onder ons: ondanks het feit dat we nog geen definitieve 
begindatum aan jullie kunnen geven, kan het wel zo zijn dat jullie zin hebben om 
eens een keer bij ons mee te komen kijken, luisteren en doen. Natuurlijk zijn jullie 
dan van harte welkom! 
Stuur een berichtje naar één van ons en dan houden wij jullie op de hoogte van 
de stand van zaken. 

 
 
 
 
 

Hopelijk tot binnenkort!  
Groetjes, Petra Raymakers, Inie Peters, 
Wilma Berkers en Mieke van Paassen. 
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Platform Global Goals Deurne:  
Duurzaam en Fair 
      
In het voorjaar van 2020 kwam een klein groepje mensen in 
Deurne bij elkaar om actief aan de slag te gaan met de Global 
Goals. In het Engels worden ze de SDG’s genoemd: de Sustainable Development 
Goals. Dit zijn 17 doelen voor alle mensen en de hele wereld.  Ze zijn afgesproken 
voor de periode 2016-2030 met alle regeringsleiders van de wereld in New York. 
Het is voor het eerst in de geschiedenis dat alle regeringsleiders het eens waren 
over zoveel positief geformuleerde doelen om de wereld te verbeteren. Er wordt 
op veel plaatsen aan en met de Global Goals gewerkt. In de gemeente Deurne 
gebeurt dat op een bijzondere manier. 

De uitnodiging is aan alle mensen om in de eigen gemeenschap de Global Goals 
samen op te pakken. Bijna iedereen doet al iets met een of andere Goal in de eigen 
omgeving. Vaak zijn we ons er niet eens van bewust. 
 
Het Platform werkt vanuit de mensen in de lokale gemeenschap en vanuit hun 
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eigen motivatie. Wat jij belangrijk vindt in je omgeving of voor de wereld, daar kun 
je actief iets mee doen. Het Platform werkt aan bewustwording creëren en aan 
verbinden waardoor nieuwe samenwerkingen ontstaan. 
Er zijn en worden sleutelfiguren in de gemeente Deurne benaderd en uitgenodigd 
om mee te doen. Dat zijn mensen die zelf een achterban hebben. Zo doen 
inmiddels mee: de lokale overheid, maatschappelijke organisaties, 
vrijwilligersorganisaties, ondernemers en scholen. En de uitnodiging staat open 
voor iedereen! 
Het was voor iedereen een lastig jaar, maar als je aan een nieuwe organisatie 
werkt, heb je een extra handicap. Het heeft ook onze plannen vertraagd. Toch 
konden we twee keer een kick-off avond organiseren voor 30 mensen tussen de 
Corona golven door. En we begonnen met het organiseren van het Festival Global 
Goals in Deurne.  De datum werd uiteindelijk 26 september 2021. Helaas moesten 
we onlangs aan alle deelnemers het bericht sturen dat het festival nu niet door 
kan gaan. Er zijn te veel onzekerheden in deze tijd. 
 
De nieuwe datum voor het Global Goals Festival Deurne is wel gepland: zondag 
12 juni 2022. Noteer deze datum alvast in de agenda. 
 
Inmiddels zijn bijna 100 vrijwilligers betrokken vanuit verschillende organisaties 
en bedrijven in Deurne en de kernen. En het aantal groeit nog steeds. De kleine 
coördinatiegroep heeft veel bereikt in een jaar tijd en is er tevreden over.   
De 17 Global Goals zijn er voor iedereen en bestrijken alle aspecten van het leven. 
We zien allemaal dat er ook in onze samenleving veranderingen komen. Ze gaan 
ons allen aan, ook hier in onze leefomgeving. We wonen in een mooi land waar 
veel goed is geregeld en toch moeten we aan de slag. De handen uit de mouwen 
steken werkt beter als je het samen doet vanuit een positieve motivatie.  
We staan voor alle Global Goals inclusief, zoals ze bedoeld zijn: de ene goal kan 
niet zonder de andere en alles heeft een samenhang met elkaar. De Global Goals 
zijn onder de regie van de Verenigde Naties gestart en wij doen het hier lokaal op 
onze eigen manier. 
Een speerpunt waar we concreet aan werken is Fairtrade. Door een product met 
een Fairtrade keurmerk te kopen werk je mee aan wel tien Global Goals.   
Een belangrijk onderwerp is ons voedsel. Zo willen we in de gemeente Deurne, 
samen met anderen, een jaarlijkse Wereldmaaltijd gaan organiseren. Jongeren die 
nu bij het platform betrokken zijn, gaan Team Jongeren voor Global Goals starten. 
Het Platform is daarnaast bezig met het samenstellen van een bestuur, een 
stichting worden en de organisatie verder uitbouwen. 
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We zijn volop actief. Wil je meer informatie of meedoen? Graag! Stuur een mail 
naar info@globalgoalsindeurne.nl  Je bent van harte welkom! 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Platform Global Goals Deurne, het coördinatie team: 
Bovenste rij v.l.n.r. Lambert van Lieshout, Jacques Moors, Jan Berkers. 

Onderste rij v.l.n.r. Maartje Aarts, Lieve Glas. 
(Twan van Doorne staat niet op de foto) 

mailto:info@globalgoalsindeurne.nl
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Het jubileum van: Voergroep Zuid  
 
Beste leden van ZLTO Deurne, 
 
Op zondag 18 juli organiseerde het Alpe d’HuZes Team van 
Voergroep Zuid een HAP, TRAP en STAP event voor medewerkers, leden, klanten 
en inwoners van Deurne en omgeving. De opbrengst van dit evenement komt via 
Alpe d’HuZes geheel ten goede aan het KWF kankerbestrijdingsfonds. Mede 
dankzij het prachtige weer, de veehouders die hun bedrijf open stelden en de inzet 
van een groot aantal vrijwilligers was het een fantastische dag. 
De ruim 220 deelnemers konden bij de start in Deurne kiezen uit acht 
verschillende fiets- en wandelroutes. Na een kop koffie met gebak gingen zij van 
start. Tijdens het wandelen en fietsen waren er verschillende ‘stops’ bij klanten 
van Voergroep Zuid. Hier werden de deelnemers gastvrij ontvangen door de 
veehouders en medewerkers van Voergroep Zuid. Zij vertelden de deelnemers 
over het betreffende veehouderijbedrijf en voorzagen hen van drinken en wat 
lekkers. 
Eenmaal terug in Deurne stond voor het kantoor van Voergroep Zuid een friet- en 
een ijscokar klaar om de deelnemers een heerlijke maaltijd voor te schotelen. Na 
de fikse wandel- of fietstocht lieten de deelnemers het zich heerlijk smaken. 
Hoeveel het event daadwerkelijk aan sponsorgeld heeft opgebracht, dat laten wij 
jullie zo spoedig mogelijk weten! 
 

Met vriendelijke groeten, Pauline van der Weerdt en Jan Beekmans 
Voergroep Zuid, Deurne. 
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De hobby van: Hans Keijzers  
 
Vanuit de Ploeg werd mij gevraagd 
een stukje te schrijven over mijn 
hobby. Ik zal mij eerst even 
voorstellen:  
mijn naam is Hans Keijzers, 
woonachtig in Vlierden waar ik 
samen met mijn vrouw Wilma en 
zoon Lins een melkveebedrijf run. 
 
Ik ben sinds twee jaar bezig met mijn nieuwe hobby: vrijwillig molenaar op de 
Vlierdense molen Johanna - Elisabeth gelegen aan de Molenhuisweg 4A te 
Vlierden. Deze stenen bergmolen werd in 1844 als grondzeiler gebouwd ter 
vervanging van de standaardmolen (1767) die bij het oude molenhuis stond aan 
de Molenhuisweg 7. Omstreeks 1890 werd de molen enkele meters verhoogd, 
vandaar de flesvorm. De molen was toen al uitgevoerd met twee koppels 
maalstenen voor het malen van diverse soorten graan. Na de verbouwing in 1890 
deed de molen tevens dienst als oliemolen tot 1929. 
 

De opleiding tot gediplomeerd 
molenaar duurt gemiddeld twee tot 
drie jaar. Zij bestaat uit een 
theoriegedeelte en een praktijk-
gedeelte. In het theoretisch gedeelte 
worden de verschillende soorten 
molens en hun bouwwijze behandeld 
maar ook het weer, veiligheid en de 
molenbiotoop. Het praktijkgedeelte 
vindt plaats op verschillende molens 
waar je een aantal vastgelegde uren 
meedraait om alle in en outs te 
kennen. Geen enkele molen is 
hetzelfde.  
Het mooie van mijn hobby vind ik het 
omzetten van windkracht naar 
vermogen om de molen zo optimaal  
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mogelijk te laten draaien. De molen is een prachtig historisch werkend monument 
dat bewaard moet blijven. 
Indien u een kijkje wilt nemen in de molen Johanna-Elisabeth bent u van harte 
welkom. Molenaar Harrie Smits en ondergetekende leidden u graag rond. De 
molen is op zaterdagen geopend van 10.00 uur tot 16.00 uur en op doordeweekse 
dagen wanneer de molen draait. Tot ziens! 

 
Met vriendelijke molenaars groet, 

Hans Keijzers 
 

 
 

 



26 

 

 



27 

 

 



28 

 

Interview: Caroline van der Plas, 2e kamerlid voor BBB  

 

 
Het interview voor deze editie mochten wij doen met de mede-oprichter van 
politieke partij BoerBurgerBeweging (BBB). Caroline van der Plas was bij de 
tweede kamer verkiezingen van dit jaar lijsttrekker voor deze partij. Wij vonden 
het jammer dat we haar niet konden ontmoeten, maar zijn vereerd dat Caroline 
de moeite heeft genomen, ondanks haar overvolle agenda, om onze vragen 
schriftelijk te beantwoorden. Hiermee leren wij Caroline, die het in Den Haag vol 
overtuiging opneemt voor ons agrariërs, weer een beetje beter kennen. 
 
Wie is Caroline van der Plas?  
Ik ben 54 jaar. Ik woon bijna mijn hele leven in Deventer. Ik heb 2 zoons van 27 en 
21 jaar en ik ben sinds 17 maart Kamerlid en fractievoorzitter van BBB.  
 
Kunt U ons iets vertellen over uw achtergrond?   
Ik ben opgegroeid in een gezin met een Ierse moeder en een Nederlandse vader. 
Vandaar de Engelse uitspraak van mijn voornaam. Ik heb 2 broers, Ian en Andrew. 
Andrew is vorig jaar helaas op veel te jonge leeftijd (54) overleden aan kanker. Ik 
was de jongste en het enige meisje. Daar ligt de kiem voor mijn strijdbaarheid (en 
in mijn Ierse genen natuurlijk). Als jongste en enige meisje moest ik altijd knokken 
om gehoord te worden. Ik heb geen specifieke vervolgopleiding gedaan. Na het 
behalen van mijn HAVO diploma ben ik meteen gaan werken als freelance-
journalist. Ik kom ook uit een politiek-journalistiek nest. Mijn vader was journalist 
en mijn moeder raadslid en later wethouder voor het CDA in Deventer. Thuis werd 
veel over politiek gesproken. Overigens was mijn vader een VVD-man. Dus dat 
leverde nog wel eens wat discussies op thuis.  
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Hoe ziet uw huidige gezinssituatie eruit? 
Mijn man is op 21 september 2019 overleden aan de gevolgen van 
alvleesklierkanker. Sindsdien ben ik alleen. Ik heb geen nieuwe relatie en zit daar 
ook niet op te wachten, eerlijk gezegd. Mijn oudste zoon (Ryan van 27), is al enkele 
jaren het huis uit en woont nu in Enschede. Mijn jongste zoon (Kyle, van 21) woont 
nog thuis. 
 
Hoe zag uw loopbaan eruit voordat u de politiek in bent gegaan? 
Ik ben begonnen als freelance journalist voor het huis-aan-huisblad de Deventer 
Post en voor het Deventer Dagblad. Daarna heb ik van 1993 tot 2001 gewerkt voor 
kabelkranten in het oosten van het land. Vervolgens heb ik gewerkt voor de Gooi 
en Eemlander en voor een regionale editie van de Telegraaf. In 2004 ben ik in de 
landbouwjournalistiek terecht gekomen en heb ik gewerkt voor een blad voor de 
vleesindustrie (Meat & Meal), Distrifood (supermarktvakblad), Nieuwe Oogst en 
voor Agrio Uitgeverij (Pigbusiness en Pluimveeweb). Van 2014 tot 2018 werkte ik 
als communicatiemedewerker voor de Nederlandse Vakbond Varkenshouders 
(NVV) en van 2018 tot 2019 had ik mijn eigen communicatiebureau Farm & Food 
Communication. Daar gaf ik trainingen, lezingen en workshops aan boeren over 
communicatie en social media.  
 
Wat motiveerde u om de politiek in te gaan? 
Mijn grootste motivatie is dat je door de politiek in te gaan, je zelf zaken op de 
politieke agenda kunt zetten. Dat je zelf dingen kunt veranderen en dat je een 
tegengeluid kunt geven. 
 
Kunt u ons vertellen hoe uw partij, de BoerBurgerBeweging, is ontstaan? 
Het is ontstaan toen ik samen met Henk Vermeer en Wim Groot Koerkamp het 
BoerBurgerBoek ging uitgeven. Een boek met 21 verhalen van boeren en tuinders 
en een Noordzeevisser over voedselproductie in Nederland. Wij waren het erover 
eens dat de tijd rijp was voor een plattelandspartij. Een partij die opkomt voor de 
miljoenen mensen in de regio’s die zich niet of onvoldoende gehoord voelen. Wij 
hebben samen de partij opgericht en in december 2019 ons als BBB ingeschreven 
bij de Kiesraad. Vervolgens hebben we kandidaten gezocht, het 
verkiezingsprogramma geschreven en de campagne gevoerd. Het resultaat is 
bekend… 
 
Waarom uw keuze voor de agrarische sector, waar vandaan die interesse? 
Het was min of meer toeval dat ik met de sector in aanraking ben gekomen.  



30 

 

Dat kwam toen ik werd aangenomen bij het vakblad 
voor de vleesindustrie Meat & Meal. In die jaren ben 
ik me gaan hechten aan deze sector. 
 
Hoe houdt u zich staande in Den Haag, tussen de veel 
grotere partijen? 
Door gewoon mezelf te blijven en me te blijven focussen op de reden waarom wij 
politiek actief zijn geworden. En een partij kan nog zo groot zijn: elk Kamerlid heeft 
maar 1 zetel. Dat vind ik belangrijk. Je bent meer volksvertegenwoordiger dan 
Kamerlid van een fractie. Dat vergeten mensen van grote partijen nog weleens. 
 
Hoe gaat u voor de agrariërs het ‘gevecht’ aan in Den Haag? 
Door steeds het ware verhaal te vertellen. Met cijfers en feiten te komen en te 
proberen om ook andere partijen ervan te overtuigen dat Nederland niet zonder 
onze voedselproducenten kan. 
 
Heeft u het gevoel wel gehoord te worden? (wij boeren hebben immers vaak 
niet het idee dat er naar ons wordt geluisterd….) 
Dat gevoel heb ik zeker. Langzaam maar zeker zie je dat er steeds meer aandacht 
komt voor de benarde positie van boeren. En je ziet ook dat steeds meer partijen 
zich gaan afzetten tegen de geluiden dat boeren weg moeten. Er is veel aandacht 
voor mij en voor BBB in de media en via die kanalen kunnen we ons verhaal nog 
breder vertellen. Het tij zal keren. Langzaam, maar het zal keren. 
 
Hoe ziet u de toekomst voor de boeren in Nederland? 
Boeren behouden zeker hun bestaansrecht. De waardering zal ook toenemen. Wel 
is het nodig dat boeren een betere prijs krijgen voor hun producten en dat de 
kostprijs naar beneden gaat. Wij werken daar hard aan. 
 
Wat wilt u gaan bereiken in Den Haag? 
Ik wil dat de stille meerderheid een stem krijgt. Dat boeren meer waardering 
krijgen en dat zij hun bestaansrecht behouden. Verder willen wij dat de 
voorzieningen op het platteland behouden blijven of beter worden. Dus ook beter 
OV, de bibliotheek die kan blijven, etc. Ook wil ik graag dat de bestuurscultuur 
verandert en dat mensen weer vertrouwen krijgen in de overheid en de politiek. 
 
Wat zou u willen zeggen tegen jonge agrarisch ondernemers? 
Geef niet op. We hebben jullie nodig! 
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Hoe ziet een gemiddelde werkdag eruit voor u? 
Veel lezen, veel gesprekken, veel mails doorworstelen, meerdere debatten 
bijwonen, veel interviews en ’s avonds een glas wijn. 
 
Heeft u naast die drukke baan ook tijd voor ontspanning (hobby`s)? 
Nee, daar heb ik geen tijd meer voor. Op dagen dat er geen debatten zijn doe ik 
meestal werkbezoeken of ik werk mijn achterstallige werk weg. Het is al lastig om 
genoeg tijd aan vrienden en familie te besteden, laat staan aan hobby’s. 
 
Wij zijn voedselproducenten, wat is uw favoriete eten? 
Andijviestamppot met spekjes en rookworst.  
 

Namens de redactie danken wij Caroline voor dit interview  
en wensen we haar veel succes! 

Karin Nelissen en Carola van de Beek. 
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Column: Hartenboer 
 
……GROTER….STEEDS MAAR GROTER. 
 
Dinsdag…of nee, woensdag alweer… half drie in de nacht. Harry hangt wat 
achteloos over een muurtje. Het is rustig en stil. Er hangt een heerlijke rust die je 
alleen in een koeienstal kunt vinden. Er klinkt enkel een geluid van een voerhek 
en het gekreun van een kalvende koe. Anneke 23 vond het namelijk een goed 
idee om Harry van zijn nachtrust te beroven en deze nacht te kiezen om haar 
vijfde kalf ter wereld te brengen. Harry vindt het prima. Hij geniet van 
momenten zoals deze.   
Terwijl voor zijn neus een nieuw leven ontstaat, neemt hij de tijd om zijn 
gedachten wat te verzetten: is hij met zijn bedrijf nog wel bij de tijd? Moet het 
niet anders? Groter, dat moet het zeker… toch? Zijn buurman heeft afgelopen 
zomer bijgebouwd tot ruim 1000!!! zeug. Harry heeft ook nog z’n vader gekend. 
Heeft hij zelfs nog mee op school gezeten. Hij kwam thuis te werken en toen 
breidde ze uit naar 300 zeug. 300 zeug!!! Destijds een ongekend aantal. Tijdens 
de open dag ter gelegenheid van de opening van de stal stond het tot ver in de 
straat zwart van de auto’s. Nu heeft diens zoon er 1000 en niemand praat er 
over. En een broer van zijn zwager dan. Dertig jaar terug was hij de trotse 
tuinder met ruim een halve hectare paprika’s. Zijn zoon heeft zeker 11 ha, 
kunnen er nu ook alweer 12 zijn.   
Groter… het moet steeds groter. Geldt trouwens ook voor z’n eigen club: de 
ZLTO zelf. Hij weet het nog als gisteren. Er zou en moest één afdeling Groot 
Deurne komen. Tenminste dat zei toenmalig boerenleider Harry Verkampen. En 
wat Harry zei, dat gebeurde ook. Nu blijkt afdeling Groot Deurne ook alweer te 
klein. Er komt één afdeling met Asten, Someren, Helmond-Mierlo ÉN Deurne. Ze 
hebben zelfs een verkenner gevraagd om de formatie wat te begeleiden. Het 
schijnt succesvol te verlopen. Kunnen die koekenbakkers in den Haag nog een 
voorbeeld aan nemen. Zijn eigen CDA had met Wopke Hoekstra een strategie 
uitgestippeld om ook groter te worden. En wat gebeurde er? Het CDA werd  
kleiner… alsmaar kleiner. En oh ja… afdeling Helmond-Mierlo had gevraagd, zeg 
maar beter gesmeekt, om ook aan te mogen schuiven.  En dan doe je dat maar. 
Tja…waar moeten die Helmonders anders naar toe.  
Kortom groter… steeds groter. Wat ook groter geworden is, is de tractor van 
Harry’s zwager. Gestopt met zijn koeien en nu, terwijl hij eigenlijk niet meer echt 
een tractor nodig heeft, zijn vertrouwde Deutz in geruild voor een Fendt 200 en 
nog wat.  Komt een paar keer per week langs Harry gereden. Niet om wat te 
buurten, maar om te laten zien dat het altijd nog weer groter kan. Harry begrijpt 
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het allemaal ook goed. Het kan niet meer anders als je mee wil blijven doen. 
Inflatie bestaat immers niet in de boerenwereld. Ja, wel aan de kosten kant, 
maar aan de kant van de opbrengsten blijven de prijzen al decennialang 
hetzelfde. Groter is trouwens ook zijn rekening geworden van d’n boerenbond… 
of euh ‘Voergroep Zuid’. Want ook dat moest, u raadt het al, groter… alsmaar 
groter.   
‘Beuh’… Harry schrikt op. Dat lijkt niet echt op Anneke 23, maar meer op Anneke 
24 of 25.  Achter de koe ligt een kerngezond vaarskalf. Vlot geboren. Gelukkig…: 
NIET TE GROOT! 
 

Groeten van uw Hartenboer. 
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Van onze adverteerders: The Phonehouse Deurne 
 

Beste leden van ZLTO Deurne, 
 
Er is mij gevraagd om een stukje te schrijven over wie ik ben 
en wat ik doe omdat ik adverteer in jullie ledenblad. 
 
Ik ben geboren en getogen op een boerderij, in wat nu Brandevoort heet. Na de 
middelbare landbouwschool ben ik 16 jaar boerin geweest, waarvan ook nog een 
jaar of 8 bestuurslid van ZLTO Deurne. Ik heb ondertussen drie zonen gekregen, 
maar helaas ook een gestrand huwelijk. 
Omdat een baan in loondienst niet in mijn DNA zit, ben ik me daarna gaan 
verdiepen in het maken van glas-in-lood ramen en deuren. Maar op een gegeven 
moment, het balletje kan raar rollen, kocht ik een winkelpand met een 
appartement erboven op de Vlierdenseweg in Deurne. Ik heb toen met twee 
compagnons The Phone House Deurne B.V. opgericht waarvan ik nu al 17 jaar de 
eigenaar ben. De compagnons zijn er na een paar jaar uitgestapt. De rest van het 
pand verhuur ik aan een tandarts en aan Kuijpers Scooters & Motoren. Het 
appartement boven het pand wordt ook verhuurd. 
Ondertussen ben ik getrouwd met Toon van Osch en wonen we in Liessel. Twee 
van mijn zonen wonen naast ons, samen met hun partners en ieder twee zonen. 
Daarnaast heeft mijn jongste zoon inmiddels voor een kleindochter gezorgd. 
Hobby’s heb ik niet omdat ik nauwelijks vrije tijd over heb. 
 
Het grootste gedeelte van de week ben ik in mijn winkel te vinden. Ik heb 5 
mensen in dienst en het is best een dynamische branche.  
Je kunt bij ons o.a. terecht voor een goed advies voor een abonnement met of 
zonder nieuwe mobiele telefoon. Een bij ons aangeschafte telefoon wordt gratis 
volledig geïnstalleerd, inclusief het overzetten van de gegevens van je oude 
telefoon naar de nieuwe. Je kunt je telefoon ook bij ons verzekeren en voorzien 
van beschermende accessoires. Wanneer je schade aan je telefoon hebt en hij is 
niet bij ons verzekerd, bieden wij ook de mogelijkheid hem te laten repareren. 
Verder zijn wij gespecialiseerd in de mogelijkheden van je vaste 
internetaansluiting thuis. Wij bedienen zowel zakelijke als particuliere klanten en 
voor mij is het állerbelangrijkste dat onze klanten met een goed gevoel onze 
winkel verlaten. 
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Verder hoop ik dat we komende herfst niet te veel last gaan krijgen van 
Coronaperikelen. En voor jullie hoop ik van harte dat de nieuwe maatregelen voor 
de landbouwsector mee gaan vallen, zodat er toch nog een toekomst mogelijk 
blijft voor de boeren, die boer willen blijven in Nederland! 
 
 

Met vriendelijk groeten, 
Elly van Vlerken - van Osch 
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Raad het plaatje? 

 
Welke plek staat er op onderstaande foto? 
De vorige keer is het goede antwoord niet geraden. Er waren wel oplossingen die 
warm zaten maar toch niet helemaal goed waren, daarom nu nog eens hetzelfde 
plaatsje mét een tip: Het is 'zeg eens Aa' in een wit jasje… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Weet u dit keer het goede antwoord, stuur uw oplossing dan naar: 
Dirk Hoogendoorn E-mail: dirkennicolehoogendoorn@gmail.com 

Telefoon: 06-20449392 
 

We verloten opnieuw een leuke prijs onder de goede inzenders! 
 

 

about:blank
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Bij ons op de Boerderij: 
 

 
 

De vorige editie was de eerste ‘Bij ons op de boerderij’ te lezen, waarin Nick 
Nelissen vertelt over wat er nu zo leuk is aan wonen op de boerderij. Wij zijn op 
zoek naar (klein) kinderen die ook enthousiast zijn over de boerderij van (groot) 
ouders of bekenden, zodat we deze rubriek kunnen voortzetten! Dus: 
 
 

Wil jij ook wat vertellen over de boerderij van je ouders of opa en oma? Of 
weet je iemand die je aan zou willen melden? Dat vinden wij leuk! Meld je aan 

via redactiedeploeg@gmail.com 
 

 

 

 

mailto:redactiedeploeg@gmail.com
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Nieuws van de Gemeente Deurne: 

 

Arbeidsmigranten 

 
Arbeidsmigranten zijn hard nodig om de economie in Deurne 
draaiende te houden. Er werken maar liefst 10.000 arbeidsmigranten in de 
gezamenlijke Peelgemeenten: dat is 10 procent van de totale werkgelegenheid in 
de regio.  Die arbeidsmigranten zijn werkzaam in verschillende sectoren, maar 
vooral in de landbouw, voedingsindustrie, metaal, de zorg, de groothandel of bij 
toeleverende bedrijven.  
De gemeente Deurne vindt het belangrijk dat deze arbeidskrachten onder 
fatsoenlijke omstandigheden werken, wonen en gebruik kunnen maken van 
voorzieningen. De gemeente Deurne heeft daarom afgelopen juni samen met de 
andere Peelgemeenten Someren, Asten, Laarbeek, Helmond en Gemert-Bakel een 
gezamenlijk afsprakenkader opgesteld over hun beleid voor migranten. 
 
Helm Verhees is wethouder van de gemeente Deurne en is voorzitter van de 
commissie die het gezamenlijk afsprakenkader heeft opgesteld. “Als 
Peelgemeenten staan we allemaal voor dezelfde opgave. Aanvullende 
arbeidskrachten zijn nu en in de toekomst nodig. Door de vergrijzing en het herstel 
van de economie is er een tekort aan arbeidskrachten. Om de krapte op te vangen 
roepen bedrijven vaak de hulp in van arbeidsmigranten. Willen we deze doelgroep 
aan onze gemeente(n) binden, dan moeten we ervoor zorgen dat 
randvoorwaarden zo goed mogelijk zijn ingevuld. Denk aan goede en humane 
huisvesting, maar ook aan scholing, zelfbeschikking, gezondheid en integratie. Die 
randvoorwaarden zijn nu nog niet overal (goed) ingevuld. De gemeente Deurne 
vindt het heel belangrijk dat mensen die hier komen werken ook op een goede 
manier kunnen wonen of verblijven. Een opvatting die de andere Peelgemeenten 
delen. Daarom willen we daar door middel van een afgestemde aanpak samen aan 
werken”.  
 
Zorgen voor goede huisvesting 
Met het afsprakenkader zorgen de gemeenten ervoor dat ze elkaars 
ontwikkelingen volgen en regelmatig met elkaar om tafel zitten om zaken uit te 
wisselen. Maar de samenwerking gaat verder. De Peelgemeenten stemmen beleid 
op elkaar af, waarbij er uiteraard ruimte is voor lokaal maatwerk. De urgentie ligt 
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daarbij bij het oplossen van huisvestingsproblemen. Er is immers een tekort aan 
kwalitatieve en passende huisvesting voor arbeidsmigranten.  
 
In het afsprakenkader is opgenomen dat bedrijven die arbeidsmigranten 
huisvesten op termijn moeten voldoen aan de gezamenlijke huisvestings- en 
locatie eisen in De Peel. Uiteraard dient alle huisvesting te voldoen aan (landelijk 
vastgestelde) kwaliteitsnormen (‘Roemer-proof huisvesting’).  
 
Plannen voor huisvesting in Vlierden 
Het zorgen voor goede huisvesting is een gezamenlijke verantwoordelijkheid van 
gemeenten en partners als uitzendbureaus, woningbouwcorporaties, 
ontwikkelaars en maatschappelijke organisaties. Een van die ontwikkelaars is 
Kafra Housing. KaFra Housing wil aan de Rijntjesdijk in Vlierden een nieuwe 
hoogwaardige huisvestingslocatie realiseren voor tijdelijke arbeidsmigranten die 
in de regio Deurne werkzaam zijn. Het project voor 10 jaar bestaat uit circa 60 
volledig uitgeruste mobile homes voor 240 arbeidsmigranten, een receptie, een 
beheerderswoning en biedt voldoende parkeergelegenheid en ontspannings-
mogelijkheden.  
De plannen voor huisvesting in Vlierden bevinden zich nog in de ontwikkelfase. 
Kafra heeft afgelopen augustus een vooroverleg omgevingsvergunning bij de 
gemeente ingediend. 
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De redactie van De Ploeg wenst u 

een mooie herfst toe! 

Carola, Dirk, Karin, Lins, Mariëlle 
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Het zal nooit rozen regenen, 

als we meer rozen willen, 

zullen we er meer van 

moeten planten ~  

 

Hannie van Leeuwen  

 

 

 

 

 

 

 

 

Als de ene deur 

dichtgaat, gaat de 

andere open. Maar vaak 

kijken we zo lang en 

spijtig naar de gesloten 

deur, dat we de deur die 

open gaat niet zien ~  

 

Hannie van Leeuwen 
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